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Abstract (en)
[origin: WO8700812A1] A sailing boat having a pivotally mounted mat (12). Guy wires (16) are attached to the mast (12) and are arranged to
maintain the latter in a vertical position with a predetermined biasing force. The guy wires (16) are attached to hydraulically operating piston-and-
cylinder units (18) which are part of a hydraulic system (18, 22, 24, 26). The hydraulic system is arranged to control the position of a train of weights
(30) which are moveable transversely across the hull (28) of the sailing boat (10). When the wind acts on the sails of the sailing boat (10) the guy
wires (16) affect the hydraulic system, whereby the weights (30) will be moved to a predetermined position wherein they generate a moment of
forces balancing the effects of the wind, whereby the hull (28) will remain in a horizontal position.

Abstract (fr)
Bateau à voile possédant un mât double monté en pivot. Des câbles d'haubanage (16) sont fixés au mât (12) et sont disposés de manière à
maintenir ce dernier dans une position verticale avec une force de sollicitation prédéterminée. Les câbles d'haubanage (16) sont fixés à des
unités (18) de pistons et de cylindres à commande hydraulique qui font partie d'un système hydraulique (18, 22, 24, 26). Le système hydraulique
commande la position d'un train de poids (30) qui sont mobiles dans le sens transversal de la coque (28) du bateau à voile (10). Lorsque le vent agit
sur les voiles du bateau à voile (10), les câbles d'haubanage (16) agissent sur le système hydraulique, les poids (30) étant déplacés jusqu'à une
position prédéterminée dans laquelle ils génèrent un couple de force équilibrant les effets du vent, la coque (28) demeurant en position horizontale.
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